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دست سازش 

تسویه حساب های سیاسی 

بر مبنای سهم خواهی 

وزیر تکذیب کرد

اصولگرایان و اصلاح طلب ها

کباب زدن سفیر 

۳۰۰ هزار ناظر 

با دولت عراق 

پس از ده سال 

جهش قیمت ها 

اخبار ویژه ...

مجتبی مصباح یــزدی، فرزند آیت الله مصباح یزدی )ره( در آیین افتتاحیه 
بیست و هشتمین دوره طرح ولایت گفت : در تاریخ و تاریخ اسلام ریزش ها بار ها 
تکرار شده است. در جریان انقلاب دانشجویانی داشتیم که انقلابی بودند و بسیار 
پر شور ظاهر شدند و از دیوار سفارتخانه آمریکا بالا رفته و این مرکز جاسوسی 
را با قاطعیت تسخیر کردند، ولی چند سالی نگذشت که از کار خود توبه کردند 
و با همان آمریکا دست سازش و دوستی دادند. در مقابل ریزش خواص، کسانی 
را داشــتیم که به ظاهر مقابل این انقلاب بودند، ولی با اندکی بصیرت و آگاهی 
از اهداف انقلاب توبه کرده و به دامان ملت بازگشــتند؛ این انقلاب رویش های 

بسیاری نیز داشته است. 

ابوالفضل باقری فرد، معاون آموزشی وزارت بهداشت گفت: معیار اصلی 
انتخاب اعضای هیات علمی، صلاحیت علمی و اخلاقی بوده و نه سلائق سیاسی 
و جناحی، به گونه ای که چنین سعه صدری در انتخاب آن ها حتی در دوره های 
قبل هم وجود نداشته است. وی عنوان کرد: اساتید و هیات علمی دانشگاه ها، یکی 
از مهم ترین ارکان پیشرفت کشور هستند و تسویه حساب های سیاسی و جناحی 
در خصوص آن ها صحت ندارد. باقری فرد بیان کرد: حدود ۳ هزار تن عضو بورد 
در رشته های مختلف در وزارت بهداشت حضور دارند که از بهترین سرمایه های 
علمی کشور و پشتوانه برنامه های حوزه سلامت هستند و نگاهی گذرا به اسامی 
این افراد نشان می دهد، معیار اصلی انتخاب آن ها صلاحیت علمی و اخلاقی بوده 
و نه سلایق سیاسی و جناحی، به گونه ای که چنین سعه صدری در انتخاب آن ها 

حتی در دوره های قبل هم وجود نداشته است.

فصل انتخابات مجلس دوازدهم کم کم از راه می رسد و گروه های سیاسی 
تــلاش می کنند تا در قالب ائتلاف های انتخاباتی شــانس خود را برای ورود به 
پارلمــان افزایش دهند. در این میــان، انتقاد هایی به رویکرد جبهه پایداری وارد 
می شود؛ برای نمونه، محمدرضا باهنر اعلام کرد »پایداری نصف لیست تهران را 
خواسته وگرنه مستقل می آید«. احمد کریمی اصفهانی درباره نقش و تأثیر پایداری 
در جریان اصولگرایی گفت: نخستین بار نیست که پایداری برای ورود به ائتلاف 
انتخاباتی سهم خواهی می کند و آخرین بار هم نخواهد بود. اساسا روش و رویکرد 

سیاسی پایداری بر مبنای سهم خواهی است. 

احمد وحیدی وزیر کشــور در مورد سوالی پیرامون شایعه افزایش قیمت 
بنزین گفت: مسائلی که در این مورد مطرح می شود کاملا شایعه و خلاف است 
و هیچ افزایش قیمتی نخواهیم داشت. وی در پاسخ به این که گفته می شود، قرار 
است بنزین سه نرخی شود هم تصریح کرد: نه، اصلا چنین چیزی نیست. پیش از 
این برخی در فضای مجازی مدعی شده بودند، قرار است به زودی قیمت بنزین 

افزایش پیدا کند.

دبیرکل جامعه روحانیت مبارز با بیان اینکه افزایش مشارکت در انتخابات 
پیروزی همه اســت، گفــت: رویکردمان در انتخابات، مشــارکت بالا، تحمل 
اجتماعی، احترام به دیگران و شنیدن نظرات و نقد یکدیگر است. حجت الاسلام 
مصطفی پورمحمدی دبیرکل جامعــه روحانیت مبارز، در خصوص انتخابات 
امسال، گفت: به همه فعالان سیاسی توصیه می کنم که واقع بین بوده و با مسائل 
خوش بین برخورد کرده و آن ها را بدبینانه تحلیل نکنند، تا انسجام ملی حفظ شده 
و کشور به جلو حرکت کند. وی افزود: به دنبال انسجام ملی، اقتدار ملی تولید و 
با اقتدار ملی هم مشکلات داخلی راحت تر حل می شود. از سویی دشمنان ناامید 
شده و متوجه خواهند شد به راحتی نمی توانند در برابر انقلاب سنگ اندازی کنند. 
فکر می کنم که لازم اســت که مسائل را از زاویه دید گروهی و جناحی مشاهده 

نکرد، بلکه آن ها را جامع تر بنگریم.

سایمون شرکلیف به مناسبت "روز جهانی کباب" با انتشار ویدیویی نوشت: 
»چهاردهم ژوئیه روز جهانی کباب است و کباب های ایران هم در جهان خیلی 
معروف اســت«. او در این ویدیو می گوید: »ایرانی ها عادت دارند جوجه و یه 

چیزای دیگه تهیه کنند و به شمال بروند.« 

معاون اجرایی و انتخابات شــورای نگهبان گفت: در پژوهشکده شورای 
نگهبان نیز حقوقدانان و مهندسین تشکیل جلسه داده و گزارش های کتبی خود 
را به شورا ارائه می دهند و در آنجا موضوعات مورد بررسی قرار می گیرند. ابتدا 
نظرات پژوهشکده و فقها بررسی می شوند. در اینجا هر یک از فقها مسائل را نسبت 
به تطبیق با مسائل اسلامی و همچنین تطبیق با قانون اساسی بررسی کرده اند. وی 
گفت :  نزدیک به ۳۰۰ هزار ناظر آموزش دیده اند تا برای انتخابات آماده باشند. 

معاون امور بین الملل قوه قضائیه گفت: شهید سلیمانی مهمان رسمی دولت 
عراق بود و این جنایت در خاک عراق روی داده و مسئولیت پیگیری این جنایت بر 
عهده دولت عراق است که عوامل این ترور را محاکمه کند. »کاظم غریب آبادی«، 
معاون امور بین الملل قوه قضائیه و دبیر ستاد حقوق بشر در نشست هم اندیشی 
با جمعی از روسا و اساتید دانشگاه های عراق، با بیان اینکه تبادلات پژوهشی و 
دانشگاهی یکی از ابعاد مهم روابط علمی و فرهنگی کشور هاست، گفت: گاهی 
اولویت روابط میان دو کشور به روابط سیاسی و اقتصادی معطوف می شود، در 

حالی که نباید از روابط علمی، پژوهشی و فرهنگی غافل شد.

ریاســت هیات دیپلماتیک ایران در لیبی در مورد آخرین وضعیت سفارت 
ایران در لیبی و شــرایط زندگی در این کشــور توضیح داد و گفت: کشــتیرانی 
جمهوری اسلامی ایران در لیبی نیز فعالیت خود در این کشور را از سرگرفته است 

و اولین کشتی ایران در بندر مصراته بعد از حدود ده سال پهلو گرفت.

معاون وزیر اقتصاد با تاکید بر اینکه مسیر کنترل تورم از مسیر کنترل قیمت ها 
نیست، گفت: کنترل تورم از مسیر رفع ناترازی هایی است که منجر به تورم می شود 
و باید ناترازی بودجه و بانک ها را برطرف کنیم و این موارد هستند که می توانند 
تورم را به صورت پایدار کنترل کنند وگرنه قیمت گذاری موضوعی است که اتفاقا 
به ضد خودش تبدیل می شود چراکه با این اقدام بنگاه ها ناتراز شده و ورشکست 
می شوند و در نهایت تولید کاهش پیدا می کند، در این شرایط قیمت کالا در بازار 
افزایش پیدا می کند و باید یکسری بنگاه ورشکسته را هم جمع کنیم. وی افزود: 
بنابراین قیمت گذاری، راه کنترل تورم نیســت که بگوییم افزایش رسمی قیمت 
تعدادی از اقلام و کالاها با سیاست مهار تورم تناقض دارد. روحانی درباره ملموس 
شدن بهبود شاخص های اقتصادی و کاهش نرخ تورم در معیشت و زندگی مردم 
اظهار داشت: اینکه تقریبا ثباتی در تمام بازارها ایجاد شده کاملا محسوس است. 
اگر شرایط امروز را با زمستان سال گذشته مقایسه کنیم کاملا مشخص است که 
مردم انتظار جهش قیمت ها را ندارند و نظرسنجی هایی که منعکس می شود؛ این 

موضوع را تایید می کنند.

سیاسی

رئیس جمهور: 

اولویت دولت بر بومی گزینی 
در همه شهرهاست  

سرویس سیاســی- وی ادامه داد: این همان  
بحث مسئولیت های اجتماعی است که وزارت نفت 
را مامــور کردیم که در کنــار بهره برداری از مخازن، 
بخشی از ثروت بدست آمده در جهت توسعه منطقه 
اســتفاده شود آن هم در جهت تولید، اشتغال و ورفع 
مشــکلات مردم. بخشی از درآمدهای وزارت نفت 
اختصاص داده شــده است به رفع مشکلات محلی 

که چاه های نفت در آن وجود دارد.
وی افزود: بهمئی دارای ظرفیت گردشــگری 
خیلی خوبی است ولی گردشگری به زیرساخت نیاز 
دارد که یکی از این زیرســاخت ها همان بیمارستانی 

است که امروز بهره برداری از آن انجام شد.
رئیس جمهور در ادامه با بیان این که »بنای دولت 
عبور از مســائل و چالش ها نیست بلکه ما در درون 
و قلــب چالش قرار می گیریم«، تصریح کرد: ما باید 
مســاله را حل کنیم. اگر چاله ای دیدیم برای آن باید 
چــاره کنیم نه این که راه خود را کج کنیم تا آیندگان 
فکــری برایش کنند. ما اگر بــه چاله ای برخوردیم 
بایــد چاره کنیــم و کار دولت چاره  کردن برای حل 

مشکلات است.
وی افــزود: منطقــه کهگلویــه و بویراحمد و 
خوزستان استان های کم آب نیستند و باید مدیریت 
کرد تا آب برای شــرب، کشاورزی و صنعت برسد. 
در دولت با وجود کمبود نزولات آسمانی در برخی 
مناطق برای مدیریت آب کار را شــروع کرده ایم. در 
این اســتان هم این کار مدنظر ماست. برای آبرسانی 
اعتبار در نظر گرفته ایم. با یک کار جهادی حتما مردم 
در این شهرستان شاهد رفع مشکل آب خواهند بود.
وی همچنیــن با بیــان این کــه »اولویت ما بر 
بومی گزینی اســت و اول اولویت با بچه های همین 
منطقه است« ، افزود: وقتی نیروی انسانی بومی وجود 
دارد نبایــد از تهران یا جــای دیگری نیرو آورد. این 
مطلب امری عقلانی است. نشنوم از تریبونی که کسی 
از  تریبونی اعلام کند با وجود نیروی انسانی بومی، 
از جای دور دست نیرو آورده اند. حتما بومی گزینی 

اولویت ماست.
رییسی در ادامه با اشاره به این که »ما شهرستان 
بهمئی را در اولویت قرار دادیم تا مشکلاتش سریعا 
حل شود«، خاطرنشان کرد: در قانون برای آلاینده ها 
پیش بینی هایی شــده اســت، البته اولا آلاینده برای 
صنایع نفت، گاز و پتروشــیمی نباید وجود داشــته 

باشد و صنایع باید جایی باشند تا برای مردم زحمت 
ایجاد نکنند،  اما اگر به هر دلیلی وجود داشــت، باید 
عــوارض آن را در نظر گرفت؛ زیرا امراض به دنبال 

آلاینده  می آید.
وی همچنین گفت: اشــتغال یکی از مســائل 
اولویت دار است که در شهرستان بهمئی باید به طور 
خاص دنبال شــود. درست است که آمار بیکاری در 
سطح استان پایین آمده، اما در این شهرستان این گونه 
نیست چون کارخانه فعال نداریم. باید زمینه اشتغال 
جوانان با سرعت و تا جایی که امکان دارد دنبال شود.
وی با اشــاره به نیاز بهمئــی به تکمیل راه های 
مواصلاتی برای توسعه گردشگری، اظهار کرد: گفتند 
این شهرستان در بن بست است. مبنای ما شکستن این 
بن بست اســت. جاده های مواصلاتی این استان در 
اولویت فعال شدن است تا بن بست ها شکسته شود. 
تاریخ و تمدن بهمئی قابل ارائه به گردشگران داخلی 
و خارجی است. این منطقه تمدنی کهن دارد. بهمئی  
محرومیت  دارد ولی خدا از ما ســوال می کند چرا از 

امکانات این منطقه درست استفاده نشد؟
رییس جمهــور همچنین خطاب به اســتاندار 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: حتما کارگروهی آشنا 

به مسائل این شهرستان)بهمئی( تشکیل شود  تا برای 
اشــتغال جوانان تحصیل کرده یا تحصیل نکرده کار 
فوری انجام شود. زمانی که ما به این مردم اعلام کردیم 
جبهه به نیرو نیاز دارد، مادران  بهمئی به فرزندان شان 
گفتند به جبهه بروید و وقتی با پیکر او مواجه شدند 
گفتند خدا را شــکر که وظیفــه خود را انجام دادیم. 
125 شهید این شهرستان برای ما مسئولیت می آورد. 
صنایع پایین دستی را استاندار دنبال کند تا در منطقه 

فعال و اشتغال ایجاد شود.
وی با بیان این که »سدهای خوبی ایجاد شده اما 
مردم بهره کافی از این ســدها ندارند، باید چاره  کرد، 
این مســاله در اولویت ما قرار دارد«، افزود: اعتبارات 
خوبی برای گردشگری، انتقال آب، اصلاح جاده ها 
در نظر گرفته شده است. من دور بودن این شهرستان 
از مرکز را می دانستم ولی اینجا را انتخاب کردم. من 
دوســت دارم به سایر شهرســتان ها هم بروم ولی به 
دنبال حل کردن مشکلات این شهرستان دور دست 
هســتم. شهرســتان های نزدیک هم وجود دارد که 
نســبت به آن ها هم احســاس دین می کنم ولی این 
شهرستان در اولویت است و مشکلاتش باید سریعا 

رفع شود.

سید ابراهیم رئیسی روز گذشته  در جمع مردم بهمئی با بیان این که »ظرفیت کافی برای رفع مشکلات مردم داریم که باید از آن استفاده کنیم«، 
اظهار کرد: چاه های نفت یا بهره مندی از امکانات این منطقه و ثروتی که تولید می شود بخشی از آن برای توسعه یافتگی این منطقه استفاده شود.

وقتی نیروی انسانی بومی وجود دارد نباید از تهران یا جای دیگری نیرو آورد. این مطلب 
امری عقلانی اســت. نشنوم از تریبونی که کسی از  تریبونی اعلام کند با وجود نیروی 
انســانی بومی، از جای دور دســت نیرو آورده اند. حتما بومی گزینی اولویت ماســت.

ســرویس سیاسی- محمدرضا 
پورابراهیمی در نشست علنی مجلس 
شورای اســلامی در جریان رسیدگی 
به ســوال خود از وزیــر ارتباطات و 
فناوری اطلاعــات گفت: نکته اصلی 
بنــده بر تکالیف وزارتخانه ای اســت 
که در حوزه هــای مختلف ماموریت 
دارد. وزیــر در روز رأی اعتماد برنامه 
ای ارائه کرد که برنامه شما را در صحن 
آورده ام تــا نمایندگان بدانند در برنامه 
چه چیزهایی گفته اید و ارزیابی کنیم تا 
امروز چه اقداماتی صورت گرفته است. 
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس یازدهم ادامه داد: در کمیسیون اقتصادی به دلیل 
اهمیت موضوعات مربوط به اقتصاد دیجیتال در کشور که یکی از ظرفیت های مهم 
نظام اقتصادی کشور در دنیا محسوب می شود، در دنیا از این ظرفیت برای رشد نرخ 
اقتصادی اســتفاده می کنند. از این رو سوالاتی مطرح کردیم، شما گفتید باید در این 
زمینه برنامه و اقداماتی داشته باشیم. در این زمینه برنامه ای در کمیسیون ها و صحن 
ارائه کردید تا تکمیل زیرساخت ها رقم بخورد.وی با تاکید بر اینکه برای تحقق برنامه 
ها بازه زمانی یک ساله در نظر گرفتید، بیان کرد: دو سال از عمر دولت سیزدهم می 
گذرد، اما عملکرد شما در شاخص های مرتبط با ماموریت های شما به کمترین میزان 
به نسبت رشدی که باید انجام می شده است، بود. نبود سند ملی و نقشه راه توسعه 
اقتصاد دیجیتال، عدم التزام به اپراتورها، بانک ها و شرکت ها نسبت به اجرای قانون 
استفاده حداکثری از توان داخلی، نبود سند اولویت های صادراتی دانش بنیان، ضعف 
کیفی زیرســاخت های ارتباطی برای ورود به عصر تحول دیجیتال در سه شاخص 
تاخیر پایین، اتصال انبوه و پهنای باند؛ این موارد مطالب خود وزیر است.پورابراهیمی 
اظهار داشــت: در حال حاضر درخصوص وضعیت عمومی کشور باید گفت مردم 
رضایتی از شاخص های ارتباطی ندارند. شاخص های اینترنت روستایی وضعیت 
مطلوبی ندارد. تلفن ثابت نیز مورد اعتراض اکثر نمایندگان اســت. نمایندگان تاکید 
دارند تلفن ثابت در مناطق حوزه انتخابیه آنها مشــکل دارد. سوال این است که شما 
تعهد کردید ظرف یک سال شاخص ها را بهبود ببخشید، چگونه می توانیم آثار آن را 
در حوزه میدانی ببینیم. در دوران کرونا باید از ظرفیت های ارتباطی بیشتر استفاده می 
کردیم، اما شاهد بودیم در حوزه آموزش چالش اصلی در مناطق مختلف به خصوص 
در مناطق حوزه انتخابیه بنده وضعیت اســفباری داشــته ایم. بسیاری از کلاس های 
درسی به دلیل عدم تقویت زیرساخت ها تشکیل نشد.شاخص های حوزه وزارت 
ارتباطات فقط مسائل جاری کشور نیست، بلکه مسائل اقتصادی، علمی، آموزشی، 
مسائل متعدد کشور است. در مجلس گلایه داریم، چرا که این شاخص ها مطلوب 
نیست، 2 سال از عمر دولت می گذرد، اما شاخص ها عملیاتی نشده است. شاخص 
هایی که خود وزیر در روز رأی اعتماد مطرح کرده اســت. توضیح دهید به چه دلیل 
شاهد چنین وضعیتی هستیم. مردم از وضعیت ارتباطی نارضایتی دارند و کمتر روستا 
و منطقه ای می بینیم که از وضعیت ارتباطی راضی باشــند. اگر محدودیت هایی در 
داخل ساختار وزارتخانه دارید، بفرمایید. اگر محدودیت هایی در ساختار دولت داریم، 
مطرح کنید. هر توضیحی که لازم است ارائه کنید تا اگر لازم است مجلس اقدامی داشته 
باشد. این وضعیت زیبنده نظام جمهوری اسلامی نیست. امروز شاخص های ما در 
حوزه های مختلف ارتباطی نشان دهنده این است که سرعت پهنا و کندی ارتباطات 
در شــاخص های مرتبط با حوزه ارتباطی بدترین وضعیت را در دنیا دارد. این فضا 
در همه کشور حاکم است. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم تصریح کرد: 
وزیر ارتباطات باید امکان سرمایه گذاری برای به روز رسانی و توسعه تجهیزات و 
فعالیت های ارتباطی را فراهم کند، چالش اساسی در این حوزه کماکان به قوت خود 
باقی است. آقای وزیر برای این تصمیم چه اقدامی انجام شده است؟ وزارتخانه می 
خواهد چه اقدامی داشــته باشــد؟ در بحث تلفن ثابت چه اقداماتی صورت گرفته 
اســت؟ استان کرمان ۳۰ درصد از میانگین متوسط کشور پایین تر بوده است، استان 
سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی نیز با همین وضعیت بوده است.نماینده مردم 
کرمان و راور در مجلس یازدهم توضیح داد: در شهرستان راور تلفن ثابت با مشکل 
اساسی روبرو است و امکان توسعه آن وجود ندارد. در روستایی نزدیک شهر کرمان 
که جمعیت 2۰ هزار نفری دارد، مردم به شدت اعلام نارضایتی می کنند. صحبت های 
من نافی زحمات مجموعه وزارت ارتباطات در ســطح ملی و استانی نیست، اما آن 
چیزی که شما تعهد کرده اید، اتفاق نیفتاده است. قبول داریم که در طول یک سال و 
نیم گذشته اتفاقات خوبی رقم خورده است. آنها را منکر نمی شویم، اما صحبت بنده 
این است که امروز دنیا در حال تحول و ایجاد زیرساخت های قدرتمندی در حوزه 
ارتباطی است، برای اینکه بتوانیم با دنیا رقابت کنیم، باید اقدامات جدی انجام دهیم. 
پورابراهیمی افزود: وضعیت شرکت مخابرات اسفبار است، این شرکت هم در ارائه 
خدمات به مردم دچار چالش است و هم در حوزه مسائل پرسنلی و اداری و به ویژه 
بازنشستگان شرکت مخابرات با چالش اساسی روبرو است. وضعیت اجرای قانون 
ایثارگران در مجموعه های وزارتخانه ارتباطات نامشخص است. فارغ از مالکیت و 
مدیریت شرکت مخابرات، تصمیم بگیرید دو موضوع در این شرکت رفع شود. اگر 
تعرفه ها نیاز به بازنگری دارد، اقدام شود، چرا در این زمینه تصمیم نمی گیرید؟ اگر در 
ارائه خدمات به مردم در حوزه ماموریت های همراه اول و شرکت مخابرات در استان 
ها و مناطق مختلف کشور نیازمند تغییرات هستید تا خدمات بهتری ارائه کنید، اتخاذ 
تصمیم کنید. این وضعیت در دولت های سابق بوده است. اکنون که دولت انقلابی 
و مجلس انقلابی روی کار هستند، بررسی کنید اشکالات کجا قرار دارد تا وضعیت 
شرکت مخابرات بهبود یابد. کارکنان شرکت مخابرات و بازنشستگان آن به چه کسی 
پناه ببرند و مشــکلات خود را حل کنند؟ دو هفته پیش برای حل شرکت مخابرات 
در کمیسیون اقتصادی جلسه ای برگزار کردیم تا بررسی کنیم چه کمکی می توانیم 
داشته باشیم. جاده ما با شما و اپراتورها یکطرفه نیست که فقط بگوییم از شما خدمت 
بخواهیم بدون آنکه منابع مرتبط با این حوزه و کمک ها در این بخش ارائه کنیم. ما در 
کنار شما هستیم، اما این موارد نیازمند اتخاذ تصمیم از سوی وزارتخانه و عملیاتی شدن 
آنهاست. در حوزه اخلال و پهنای باند شرایط مطلوبی نداریم، بخش زیادی از کسب 
و کارها دچار مشکل هستند. اقتصاد کشور می تواند با احیای اقتصاد دیجیتال متحول 
شود. این واقعیت میدانی است که بارها مطرح شده و به آن اذعان داریم. انتظار ما از 
وزیر این است که مشخصاً برنامه هایی که عملکرد وزارتخانه را جبران می کند، مطرح 
کند و قول دهد که کارهایی را انجام می دهید. در صحن تعهدات خود را مشخص 
کنید، ما از شما دیگر نمی پذیریم که بگویید شاخص ها تغییر کرده است. اقدامات 
و برنامه های خود را برای جبران کوتاهی های اخیر مشخص کنید. در صحن علنی 
محمدرضا پورابراهیمی پس از ارائه پاسخ های وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
به صورت مشــروط قانع شــد و فرصت ۳ ماهه ای برای عمل به تعهدات در اختیار 
این وزارتخانه قرار گرفت. در جریان سوال محمدرضا پورابراهیمی داورانی نماینده 
مــردم کرمان و راور از وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در خصوص دلیل ضعف 
عملکرد وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات در زمینه های عملیاتی از جمله توسعه 
ارتباطات و فناوری، توســعه بسترها و شبکه های مخابراتی، تأمین زیر ساخت های 
استفاده از اینترنت و نظارت بر عملکرد اپراتورها از پاسخ ارائه شده توسط زارع پور به 
صورت مشروط قانع و به منظور عمل به تعهدات فرصت ۳ ماهه ای به وی داده شد. 
رئیس مجلس شورای اسلامی نیز، با بیان اینکه ان شاءالله آقای وزیر براساس صحبت 
های خود و توضیحات ارائه شده توسط شما عمل می کند، گفت: مجددا خارج از 
این سوال درخواست می کنم شبکه ملی را با اولویت پیش ببرید و دنبال کنید. روح 
اله عباس پور ســخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی گفت: 
در اجرای ماده )2۰۷( آیین نامه داخلی مجلس، سؤال فوق  در جلسه رسمی دوشنبه 
مورخ  1۰/  ۰5/ 1۴۰1 کمیسیون با حضور نمایندگان محترم عضو کمیسیون، نماینده 
محترم سؤال کننده  و وزیر محترم مطرح  و پس از استماع اظهارات طرفین و نظر به 
عدم اقناع نماینده سؤال کننده از پاسخ های ارائه شده  وزیر، کمیسیون قلمرو سؤال را 
ملی تشخیص داده  و مستند به بند )۳( ماده )2۰۷( آیین نامه داخلی مجلس شورای 

اسلامی، گزارش سؤال جهت اعلام وصول در اولین جلسه علنی ارسال می گردد.

پورابراهیمی در تشریح سوال خود از وزیر ارتباطات:

تعهدات وزارت ارتباطات محقق 
نشده است

 

سرویس سیاسی -یک نماینده مجلس شورای 
اسلامی گفت: وقتی ما چنگی به دل نمی زنیم حالا 
به زور به مردم بگوییم مثل ما شوید؟ قبول نمی کنند، 
بسیار طبیعی هم است. بچه من به زور حرف من را 
نمی پذیرد، چه برســد به جامعه ای که ممکن است 
با من موضع هم داشــته باشــد. چرا باید حرف من 

را بپذیرد؟
مسعود پزشکیان درباره استقرار مجدد گشت 
ارشاد، گفت: خب، مستقر کنند مشکل پیدا می کنند. 
ایــن را باید از آن هایی پرســید کــه این تصمیم را 

گرفته اند.
این نماینده مجلس خاطرنشــان کرد: معتقدم 
به قول حضرت علی »مَنْ نصََبَ نفَْسَهُ للِنَّاسِ إمَِاماً، 
فَلْیبَدَْأْ بتِعَْلیِمِ نفَْسِــهِ قَبلَْ تعَْلیِمِ غَیرْهِِ وَ لیْکَُنْ تأَدْیِبهُُ 

بسِِیرَتهِِ قَبلَْ تأَدْیِبهِِ بلِسَِانهِِ« یعنی آن کسی که جلوی 
مردم به عنوان پیشــوا ایستاد و گفت من می خواهم 
راه به شــما نشان دهم و هدایت تان کنم، شروع کند 
اول خودش را اصلاح کند قبل از این که دیگران را 
اصلاح کند. قبل از اینکه به مردم بگوید چه کنید، با 
رفتارش به مردم نشــان دهد که اینطور بودن بسیار 
بهتر است. این چیزی که نتوانستیم به جامعه بگوییم.
وی تاکید کرد: مدیریت ما به دانشــجوی مان 
نشــان نداده اســت که مدیریت ما بهتر از آن آدمی 
است که از او نقد می کنیم. سیاست ما بهتر از کسی 
است که به او حرفی می زنیم. در نتیجه تا خودمان را 
اصلاح نکنیم، نمی توانیم به دیگران بگوییم اصلاح 
شوید. بالاخره ما باید یک الگو داشته باشیم، یا چنگی 
به دل بزنیم تا دیگران به طرف ما بیایند، هنگامی که 
مــن چنگی به دل نمی زنم، چگونه به فلانی بگویم 
بیا مانند من شــو؟ اول باید مزیت ها، دستاوردها و 
خوبی هایی در من وجود داشــته باشد که دیگران 
وقتــی به من نگاه می کننــد بگویند ای کاش ما هم 
می توانســتیم این گونه شویم. وقتی ما چنگی به دل 
نمی زنیم حالا به زور به مردم بگوییم مثل ما شوید؟ 
قبول نمی کنند، بســیار طبیعی هم است. بچه من به 
زور حرف من را نمی پذیرد، چه برسد به جامعه ای 
که ممکن اســت با من موضع هم داشته باشد. چرا 

باید حرف من را بپذیرد؟
پزشکیان در پاســخ به سوال دیگری مبنی بر 
این که چندین ماه اســت لایحه عفاف و حجاب در 
مجلس و دولت در حال رفت و آمد اســت درحالی 
که مطرح می شــود چنین لایحــه ای مورد پذیرش 

افکار جاری در جامعه نیســت، تکلیف اینن لایحه 
چه می شــود، عنوان کرد: رفتار را با قانون نمی شود 
اصلاح کرد. رفتار یــک امر تربیتی، باوری، ذاتی و 
اعتقادی اســت و این مجموعه را باید در رفتارها از 
همــان بچگی آرام  آرام یــاد داد و بالا آورد؛ در هیچ 
جای دنیا رفتارها را با دستورها، امر و نهی ها و قوانین 
نتوانســتند درست کنند مگر اینکه یک مجموعه و 
بســته ای از کارها باشد که منجر به تغییر رفتار شود 
که آن هم مســتلزم آموزش ها، انگیزها و بســیاری 
چیزهای دیگر اســت که باید ادغــام کرد تا نتیجه 

درست گرفت.
وی در خصوص اظهــارات وزیر فرهنگ و 
ارشاد اســلامی مبنی بر این که دولت نمی توانسته 
مــواردی را در لایحه عفاف و حجاب قرار دهد اما 
نمایندگان مجلس درحال تمهید این موارد هستند و 
اینکه این ها چه مواردی هســتند، گفت: نمی دانم از 
خودشان بپرسید. اگر چیزی هم بخواهند بنویسند 
و بگذارنــد بــاز هم اجرا نمی کننــد! مگر ماهواره 
خلاف قانون نیســت؟ چند درصد ندارند؟ از خود 
همین نمایندها. آن هــای دیگر را ول کنید؛ از خود 
سیاست مداران که قانون نوشتند، چند درصد ماهواره 
دارند؟ این چیزها هم مانند همین است. مگر خیلی 
از چیزهایی که حرام کردیم و گفتیم غلط است، بعدا 
یک توجیحی برایش ننوشتیم؟ این هم مشابه همان 
است بالاخره در این رفت و برگشت ها فردا مجبور 
می شوند یه جور دیگری برخورد کنند. یعنی اگر ما 
جامعه را نشناسیم و برایش درست برنامه ننویسیم، 

مشکل پیدا می کنیم.

سرویس سیاسی -یک عضو کمیسیون عمران 
مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: هیچ مسئولی حق 
نــدارد از جیب مردم و با پول بیت المال با محافظ در 
بین مردم حاضر شــده و دفاتر و ماشین های لوکس 
داشــته باشــد اما گره ای از مشکلات مردم باز نکند.

کمال حســین پــور در تذکری شــفاهی  بیان کرد: 
مســئولان باید بدانند مردم خادم مســئولان نیستند، 
بلکه مسئولان خادم مردم هستند. با وجود مردم است 
که مسئولیت ها معنا پیدا می کند. درِ اتاق مسئولان باید 
به روی مردم باز و روی آنها گشاده باشد و مردم حق 

عطاب و خطاب به مسئولان را دارند. 
وی در ادامه اظهار کرد: مســئولان دولتی در هر 
ســطحی که باشند، حق ندارند به مردم وعده و وعید 
داده و بعــد فراموش کنند. هیچ مســئولی حق ندارد 
از جیــب مردم و بــا پول بیت المال با محافظ در بین 
مردم حاضر شــده، دفاتر و ماشین های لوکس داشته 
باشد و گره ای از مشــکلات مردم باز نکند. نماینده 
مردم سردشت و پیرانشهر درمجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: مسئولان باید با مردم صادقانه گفت وگو 
کنند و مردمی بودن به ادعا کردن نیست. مسئولان باید 

در میان مردم حاضر شــوند و به شعار دولت مردمی، 
عمــل کنند. اگر 1۰ درصد از انــرژی که وزرا برای 
گرفتن رأی اعتمــاد از مجلس می گذارند را صرف 
خدمت به مردم کنند، مشکل مردم حل می شود. وی 
در ادامه تاکید کرد: وقتی مسئولی به یک صندلی می 
رســد نباید فکر کند که کار تمام شده، بلکه کار تازه 
شــروع می شود. بسیاری از مســئولان دولتی برای 
رســیدن به یک جایگاه دست و پا می زنند ولی پس 
از آنکه به جایگاه مذکور می رســند خدمتی به مردم 

نمی کنند.
از مســئولان اقتصــادی انتظار مــی رود که به 
وضعیت بحرانی بازار بورس رســیدگی کنند. مردم 
باید در بازارهای مالی احســاس امنیت کنند. انتظار 
داریم وضعیت بورس برای مردم تشریح شود تا بیش 

از این مردم متضرر نشوند.

پزشکیان  نماینده شورای اسلامی :

وقتی ما چنگی به دل نمی زنیم چگونه به زور به مردم بگوییم مثل ما شوید؟

حسین پور عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

درِ اتاق مسئولان باید به روی مردم باز باشد


